
Agent Kuzmanovica: Nie rozmawiałem z nikim z Romy

News - ASRoma.pl

Jedną z plotek transferowych, która krąży w mediach, jest możliwość

wymiany między Romą a Interem, Marquinho na Kuzmanovica. Portal 

laroma24.it skontaktował się z agentem piłkarza Interu, Zdravko

Naletilicem.

 

Niektóre dzienniki mówią o wymianie Kuzmanovica na Marquinho.

Rozmawiałeś z kimś z Romy?

- Nie rozmawiałem z nikim z kierownictwa Giallorossich, stąd nie podoba mi się

rozmawianie o hipotezach mercato. Gracz czuje się dobrze w Interze i z trenerem

Mazzarrim. Jest wystarczającą zadowolony ze swojego użycia przez zespół. Mogę

powiedzieć, że bez ostatniego naciągnięcia mięśnia, grałby z pewnością dużo

więcej.

 

Co sądzisz o Romie?

- Roma jest klasowym klubem, świetnym miejscem, jednak powtarzam, że na chwilę

obecną nie ma niczego.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

